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1 Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 21/2022 

Datum, čas 22. 12. 2022 od 19:00 

Místo Restaurace Česká hospoda, Hlásná Třebaň 

Přítomni (9) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Michal Knor, Juraj Calaj, Martina 

Váňová, Jana Šváchová, Jan Marek, Jan Valenta 

Omluveni (0)  

Hosté (0)  

Zápis zapsal Jiří Krátký 

Ověřovatelé zápisu Tomáš Hanč, Jana Šváchová 

 

2 Zahájení 

2.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Jiřího Krátkého a za ověřovatele zápisu Tomáše Hanče a 
Janu Šváchovou 
 
Usnesení 22/21/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Jiřího Krátkého a za 
ověřovatele zápisu Tomáše Hanče a Janu Šváchovou.  
 
Hlasování: Pro (9) – T. Snopek, J. Krátký, T. Hanč, M. Knor, M. Váňová, J. Calaj, J. Šváchová, J. Marek, 
J. Valenta Proti (0), Zdržel se (0) 

2.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn.  
 
Program zasedání: 

● Návrh rozpočtu obce Hlásná Třebaň na rok 2023 
● Diskuse 
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Usnesení 22/21/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání č. 
19/2022. 
 
Hlasování: Pro (9) – T. Snopek, J. Krátký, T. Hanč, M. Knor, M. Váňová, J. Calaj, J. Šváchová, J. Marek, 
J. Valenta Proti (0), Zdržel se (0) 

3  Návrh rozpočtu obce Hlásná Třebaň na rok 2023 

Návrh: Starosta Tomáš Snopek prezentoval zastupitelstvu finální verzi návrhu rozpočtu obce na rok 
2023.  
 
Usnesení 22/21/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje rozpočet obce na rok 2023,  
Zastupitelstvo schvaluje závazné ukazatele rozpočtu obce pro rok 2023 na úrovni účetních paragrafů, 
dle předloženého návrhu rozpočtu. Rozpočet byl schválen jako přebytkový. Přebytek je ve výši 583 100 
,- Kč  
 
Hlasování: Pro (9) – T. Snopek, J. Krátký, T. Hanč, M. Knor, M. Váňová, J. Calaj, J. Šváchová, J. Marek, 
J. Valenta Proti (0), Zdržel se (0) 

4 Diskuse 

V diskusi byly vzneseny dotazy týkající se zejména odpadového hospodářství: Kdy bude spuštěn 
systém popelnic na tříděný odpad u domů (door-to-door) systém? Počítáme s jeho spuštěním od 
roku 2024, předpokladem je získání dotace na pořízení nádob pro domácnosti, žádost o dotaci máme 
podanou. 
 
Předsedkyně spolku Art club Ferdinand L. Slavík Limpouchová se dotázala, zda se s ACF počítá 
v podpoře kulturních akcí na rok 2023. Zastupitelé uvedli, že spolek podpoří. Je třeba se sladit 
s termíny akcí pořádajících obcí a dalších spolků, aby se nepřekrývaly. Finanční podpora ACF bude 
vyplácena individuálně z rezervy v rozpočtu na kulturní akce. Po předložení žádosti ACF a následném 
projednání/schválení zastupitelstvem.  
 
Paní Polanecká vznesla dotaz ohledně dalšího vývoje projektu vlastního zdroje vody. Zastupitelé 
uvedli, že na vodním zdroji byla provedena čerpací zkouška pro zjištění vydatnosti a dále rozbor vody. 
Vydatnost vrtu je dostatečná. Z rozbor vodu ukázal znečištění vody. Zastupitelé budou řešit další 
postup k odstranění znečištění.   

5 Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 01/2023 

Datum, čas 16. 1. 2023 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 
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Zapisovatel Juraj Calaj 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ověřovatelé Jan Valenta 

……….……….……….……….……

…. dne ……….……….………. 

 Martina Váňová 

……….……….……….……….……

…. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek 

……….……….……….……….……

…. dne ……….……….………. 

 


